
Protokoll Medlemsmöte 2014 SSG

Projekt Dokumentet utgör protokoll för SSGs medlemsmöte
Möte Medlemsmöte, 2014
Datum/Tid 2014-04-10 / kl. 19.00
Plats Klubbhuset Gäddviken

Deltagare

Gul=Närvarande

Jakob Hagberg Ordförande JH

Bosse Willén Vice Ordförande BoW

Lars Wallman Kassör LW

Lena Karlsson Holmfogde LK

Jan Jäberg Kappseglingsledare JJ

Katarina Svensson Ledare Juniorer KS

Lars Gradén Sekreterare LG

Henrik Edberg Klubbmästare HE

Pia Barkstadt Suppleant PB

Göran Svensson GS

Tor Hedvall TH

Mason Lee ML

Johnne Svensson JS

Peter Seybolt PS

Erik Persson EP

Victor Chun VC

Christian Barkstedt CB

Owe Ehn OE

Gun Nilsson GN

Numr. Rubrik Mötesnoteringar Ansvar

1 Mötets Öppnande

1.1 Mötets Öppnande JH öppnar mötet och hälsar alla välkomna till 
medlemsmötet

JH

2 Fråga om mötets stadgeenliga 
utlysande

2.1 Fråga om mötets stadgeenliga utlysande Mötet meddelar att mötet är stadgeenligt utlyst.
3 Val av mötesordförande och 

sekreterare
3.1 Val av mötesordförande och sekreterare Mötet väljer sittande ordförande och sekreterare.
4 Val av två justeringsmän att jämte 

orföranden justera protokollet och 
räkna avgivna röster.

4.1 Val av två justeringsmän att jämte 
orföranden justera protokollet och räkna 

Mötet väljer som justeringsmän:
Göran Svensson ochTor Hedvall
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avgivna röster.
5 Fastställande av dagordning
5.1 Fastställande av dagordning Mötet fastställer dagordningen
6 Bordlagda frågor från Årsmötet
6.1 Bordlagda frågor från Årsmötet Inga frågor bordlades på årsmötet.
7 Medlemsärenden
7.1 Styrelsen föredrar vilka som är aktuella 

för uteslutning ur klubben.
Mötet beslutar att följande personer ska uteslutas 
ur Segelsällskapet Gäddviken:
Tony Herkeby
Torsten Berglind
Linda Hellström Hjelm
Owe Eriksson
Mats Åberg
Kjell Stenström

7.2 Styrelsen föredrar vilka som valts in som
medlemmar i SSG

Följande personer har valts in i SSG sedan 
årsmötet:
Viveca Lantz
Tina Westerlund
Mattias Malmros
Kjell Strand

7.3 Styrelsen föredrar personer som sagt upp
sitt medlemskap i SSG.

Följande personer valt att lämna sällskapet:
Mats Ahlström
Ann-Louis Martin
Arvid Thuresson
Ulrika Barnö

7.4 Styrelsen fölredrar båtar som 
avregistrerats i perioden.

Följande båtar hra avregistrerats sedan årsmötet.
Percy Anderssons Folkbåt,

8 Motioner
8.1 Ställningstagande till motion som 

presenterats för medlemmar i kallelsen 
till medlemsmötet.

Av styrelse föreslagen och presenterad ändring av
stadgar revideras och dras på mötet. Mötet bifaller
stadgeändringen efter föredragning.
Mom 10 - skrivelse om redaktör bifalles
Mom 11 – bifalles
Mom 12 – Skrivelse om vaktchef bifalles
Kallelse med E-post bifalles

8.2 Diskussion kring kallelser Mötet diskuterar kallelse och huruvida kallelse 
med E-post är lämpligt. Diskussion klargör vad 
som gäller och ingen ändring föreslås. 
Medlemsmötet kallas via Gäddviket som sänds 
med B-post. Synpunkt läggs fram att medlemmar 
bör ha kallelsen 10 kalenderdagar före möte.

9 Ekonomi
9.1 Kassarapport Lars Wallman föredrar sällskapets ekonomi. 

Ekonomi distribueras på mötet. Ingen avvikelse 
från budget att rapportera.

10 Hamnen
10.1 Hamnpärmen Information om förändringar i hamnpärmen 

föredras och kopia på hamnpärmen står i 
klubbhuset.

11 Kappsegling
11.1 Kappseglingar Första kappsegling för säsongen är Bo Fyr

14 Maj hålls funktionärsmöte.
Janne föredrar att anmälningar till 
kappseglingarna kommer att ske via Svenska 
Seglarförbundet.

12 Ungdomsverksamheten
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12.1 Lägret Anmälningar till lägret pågår. Det är få platser 
kvar och vi kommer troligen att få tacka nej till 
barn

13 Klubbholmen
13.1 Underhåll Inköp av boj och kätting har genomförts. Pirre 

kommer och dyker och kommer att underhålla 
bryggor och bojar. Det är getingbo i en vägg i 
huset. Kontakt med Anticimex är tagen.
24-25 maj är det öppnarhelg. Alla som kan är 
välkomna.

14 Klubbmästeri
14.1 Fester Årets Sillsexa höll sig inom budget.
15 Rapporter och Skrivelser
15.1 Kommunkontakt NFBK har skrivit till kommunen och uttryckt sin 

åsikt kring krav på spolplatta. NFBK anser att 
krav på sådan stor investering inte är förenligt 
med korta arränden. Avbetalningstiden blir 
orimligt kort.

16 Övriga Frågor
16.1 Miljödiskussion Mötesmedlemmar diskutterar och ger uttryck för 

olika aspekter kring bottenfärgers skadlighet för 
miljön.

17 Mötet Avslutas

Vid tangenterna
L Gradén
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